
 
Beste leden van de gemeenteraad, 

 

De gemeente heeft een grote opgave om te bouwen voor starters, spoedzoekers, 
statushouders en vluchtelingen 

We hebben als gemeente een grote opgave om te bouwen voor starters, spoedzoekers, om 
vluchtelingen uit Oekraïne te huisvesten, om statushouders te huisvesten en om opvang te 
organiseren voor asielzoekers.  

Veel mensen zijn op de vlucht voor oorlog en geweld. Vluchtelingen uit Oekraïne, 
vluchtelingen uit andere landen (asielzoekers), statushouders, het zijn allemaal mensen die 
een veilige plek zoeken om te wonen. Nederland vangt een deel van deze vluchtelingen 
(tijdelijk) op. Het college van de gemeente Soest vindt dat Soest daaraan een proportionele 
bijdrage moet leveren. Bij de zoektocht naar opvangplekken willen we zelf regie houden, 
vooraf bepalen welke toetsingskaders we hanteren en hoe we de opvang in willen bedden in 
de lokale samenleving. Dat komt de kwaliteit van de opvang én het maatschappelijk 
draagvlak ten goede. We zoeken naar locaties waar mensen tijdelijk of langer kunnen wonen 
om zo hun plek te vinden in de Soester samenleving. We willen slim gebruik maken van de 
ruimte die er is in Soest. Zo zorgen we dat we verschillende doelgroepen een passende 
woonplek bieden in de gemeente.  

Begin 2024 is een programma-opdracht geformuleerd waarin op een samenhangende 
manier huisvesting, opvang en begeleiding wordt georganiseerd. De uitvoering van deze 
opdracht is belegd bij een programma-organisatie.  

Op 3 oktober 2024 bent u in een bijeenkomst bijgepraat over de stand van zaken. In deze 
bijeenkomst is afgesproken dat u in ieder geval twee keer per jaar wordt geïnformeerd (of 
vaker indien nodig/gewenst).  

Eind 2024 is door de minister van Asiel en Migratie een verdeelbesluit genomen in het kader 
van de Spreidingswet. Voor Soest betekent dit dat er op 1 juli 2025 278 asielopvangplekken 
gerealiseerd dienen te worden (waarvan 14 amv plekken). Omdat er op dit moment geen 
locaties voor asielopvang zijn gevonden, gaat dit niet lukken.  

Op dit moment zijn er voortdurend ontwikkelingen in Den Haag rond het thema asiel en 
statushouders. Ook wordt er nagedacht over een lange termijnperspectief voor de 
Oekraiense vluchtelingen. De eventuele consequenties van deze ontwikkelingen zijn nu nog 
onzeker.  

 

Graag bespreken we met u de stand van zaken van het programma. Wij gaan u in deze 
bijeenkomst géén concrete locaties voorleggen. 

Het programma zal er in grote lijnen als volgt uitzien: 

- Inleiding door de portefeuillehouder Karin Scholten 
 

- Presentatie door programmamanager Gelinde Groeneveld:  
o Stand van zaken programma en diverse taakstellingen 



o Actuele beleidsontwikkelingen  
o Koers Soest 
o Hoe ziet het vervolgproces eruit en wat is de rol van de raad hierbij. 

 
- Gesprek, vervolgafspraken en sluiting door portefeuillehouder Karin Scholten 

 

 
Met vriendelijke groet, 

Namens het college van B&W, 

 

Karin Scholten 

 


